
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1097
Hvorfor advarede ministeriet ikke om, at Tandlægeforeningen – i strid med den aftale, 
foreningen havde indgået med Sundhedsministeriet – opkrævede mere end 50 mio. kr. 
fra regionerne?
Der henvises til artikel i Avisen Danmark 15/9-22: ”Sundhedsministeriet kendte til tandlæ-
gers opkrævning af 59 millioner skattekroner”.
https://avisendanmark.dk/artikel/afg%C3%B8rende-mail-blev-aldrig-sendt-sundhedsmini-
steriet-kendte-til-tandl%C3%A6gers-opkr%C3%A6vning-af-59-millioner-skattekroner

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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